
Vergadering afdelingsbestuur Delta
Datum: 7 september 2022
Plaats: Houttuinlaan 16a, Woerden
Aanvang: 18:15

1) Opening en kennismaken afdelingsbestuur met Rembert Groenman
Het afdelingsbestuur heeft kennis gemaakt met Rembert Groenman, de nieuwe directeur 
van de KNVvL. Na de kennismaking werden zorgen uitgesproken omtrent de beperkingen in 
het luchtruim, maar ook de zichtbaarheid van de KNVvL. Het zou mooi zijn als het 
verenigingsbureau (dichter) bij een vlieglocatie gevestigd zou zijn. Op dit moment is dat nog 
niet mogelijk omdat het contract voor het pand in Woerden nog een aantal jaren loopt, legt 
Rembert uit. De afdeling deltavliegen zou graag meer verbinding hebben met de andere 
luchtsportafdelingen, om de mogelijkheid van gezamenlijk gebruik terreinen (Scherm met 
Delta , Delta met Zweef) te onderzoeken. Daarnaast zijn zorgen geuit over de terugloop van 
leden en scholen in de afgelopen 20-30 jaar bij de afdeling. Er wordt hard gewerkt om deze 
trend om te draaien door het werven van nieuwe leden en door te investeren in behoud van 
bestaande piloten. Er is met Rembert afgesproken dat er spoedig een overdracht zal zijn van 
de uitgave van brevetten naar het KEI, hiervoor zal Serge met Kaylee afspraken plannen. 
Rembert nam afscheid en de vergadering van het afdelingsbestuur ging verder.

2) Vaststellen agendapunten en doorlopen actielijst
Actielijst:
128 - Navraag naar acties van de veiligheidscommissie: We gaan in de nieuwsbrief 
attenderen op het doen van incidentmeldingen na het (mooie) vliegseizoen. Serge zal de 
veiligheidscommissie (Martin van Helden) vragen dit verder op te pakken. 
133 - Checken of de acties uit het Club-/Scholenoverleg worden opgevolgd: 
Club-/scholenoverleg in januari plannen. Serge pakt dit op.
134 - : De 29ste september staat de volgende datum geprikt voor een poging om de 
ballondrop te laten plaatsvinden.
142 - Checken of de lijst met functies klopt: de functielijst klopt niet, omdat niet van alle 
leden de functie bekend is. Dit punt gaat van de actielijst af omdat dit niet goed is op te 
lossen.
144 - Brevetten naar het KEI: Wordt aan gewerkt door Serge in samenwerking met Jacqueline
en Kaylee.
146 - Voorstel aan ALV voor nieuw DM: Deltamagazine komt binnenkort uit, mag van de lijst.
148 - René van Hoppe bellen hoe het met zijn school staat: Er is vaak contact gezocht met 
René, maar het is onbekend wat de status is van zijn school. Serge zal hem in ieder geval om 
input voor de ALV vragen.
149 - Bijgewerkte Handboek (v2.04) op de website zetten: Handboek staat op de website. 
Frans is dit nog verder aan het uitkammen en belooft klaar te zijn vóór de ALV op 18 
november.
150 - Financiële situatie van sportcommissie helder krijgen: Sander gaf informatie over de 
financiën van de sportcommissie. Er zijn alleen nog wat kleine punten die opgelost moeten 
worden. Zo nodig zullen we na overleg met Sportcommissie de kosten en baten direct via de
afdeling laten lopen. Nu heeft Sportcommissie een “eigen potje”.
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Nieuwe punten actielijst:
151 - Stapeltje certificaten laten drukken en verspreiden: Sander doet dit z.s.m.
152 - Stukjes schrijven voor LIFT: Frans zegt toe iets te schrijven, Maya en Adrie zijn 
benaderd.

3) (Zorgen om) Wisselingen/vacatures binnen verenigingsbureau
Er zijn veel wisselingen geweest van personeel binnen het verenigingsbureau. Er is veel 
aandacht geweest voor het werven van nieuwe collega’s en op dit moment zijn alle vacatures
ingevuld en de nieuwe collega’s zullen binnenkort starten met hun werkzaamheden (vertelde
Rembert tijdens de kennismaking bij punt 1)

4) Algemene mededelingen
a. Ballondrop. De volgende datum is 29 september 2022. De vorige data konden niet 

doorgaan door teveel wind en door dreiging van regen en onweer. Omdat Maya de 
Best niet beschikbaar was op de tweede gekozen datum is Ivo van der Leeden 
gevraagd of hij ‘gedropt’ wil worden. Hij wil heel graag deelnemen aan dit project en 
heeft veel ervaring in het deltavliegen. Na overleg met Maya heeft zij haar deelname 
definitief overgedragen aan Ivo. Er is in juni contact gelegd met een bedrijf dat een 
prachtige film kan maken van het evenement. De prijs daarvan brengt de kosten 
echter aanzienlijk omhoog en, mede omdat het nog niet duidelijk is wat het op gaat 
leveren aan nieuwe leden, kiezen we voor een andere oplossing. Ook hoeft de 
kwaliteit niet super hoog te zijn omdat de resolutie van het filmpje op de webpagina 
beperkt zal zijn. In juli was daarom besloten dat Johan Kaal de montage gaat doen. 
Streven van de film is om deze eind dit jaar af te hebben. Eerst afwachten of de 
ballondrop door kan gaan. 

b. Jaarverslag delta. Het jaarverslag is in april ingeleverd bij marketing. Dit is 
samengevoegd in een jaarverslag van alle afdelingen en wordt niet gepubliceerd, 
maar bij de afdeling marketing is het jaarverslag op te vragen.

c. PihN. Wim vertelt dat we nog steeds bezig zijn om André Kuipers te laten duovliegen.
Het contact wordt warm gehouden.

d. DeltaMagazine 0. Sander heeft afgelopen vrijdag de teksten van DM 0 doorgestuurd 
naar de ontwerper. Ferrie (?) heeft de eerste editie van DM 0, die nu tijdelijk VLIEG 
heet digitaal aangeleverd. Er is veel fotomateriaal en er is ook een stukje 
geschiedenis in opgenomen. 

e. Begroting 2023. Vandaag moet de begroting voor 2023 worden ingeleverd. De vraag 
is wat gaan we inleveren. We hebben uitstel gevraagd. Dit jaar is het budget van 15K 
voor marketing niet volledig gebruikt. Het voorstel is om dit bedrag voor volgend jaar
opnieuw zo te laten om financiële ruimte te houden bij het organiseren van 
marketing campagnes.

5) Status (brevetten overdracht) KEI.
Wij hebben een brevet dat je vaardigheid aangeeft. De startmethode was een supplement, 
dat past niet in het systeem van het KEI. Het handigste is om alles op het brevet te 
vermelden. Daarom is ons systeem aangepast. Op het brevet nieuwe stijl komt het volgende 
te staan: Vaardigheid (B1, B2 of B3), Startmethode(n) (Berg, Lier, Sleep, Duinsoar), Functie(s) 
((Hulp)instructeur, Mentor, Duopiloot-B). Niet op het brevet komt: Startleider, Waarnemer, 
Lierist, Duopiloot-A. Zie verder het Handboek versie 2.04.Serge zal een afspraak plannen met 
Kaylee en Jacqueline waarin wordt gesproken hoe onze afdeling in het KEI past. Hierdoor 
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wordt het nog verder geautomatiseerd. Frans zal Serge voorzien van de nodige input om dit 
verder op te pakken met Kaylee en Jacqueline.

Er zal nog worden besproken met Kaylee wat mogelijk is om steekproefsgewijs een check te 
doen of de aanvraag valide is.

De IPPI card kan desgevraagd door het verenigingsbureau worden uitgegeven aan iedere 
piloot die een brevet.

Voor het aanvragen van een brevet is lidmaatschap van de desbetreffende afdeling van de 
KNVvL nodig (zie handboek v2.04).

6) Datum ALV.
18 november zal de ALV plaatsvinden. Het wordt weer een hybride vergadering (live en 
online). Serge zal de grote ruimte reserveren.

7) EK/WK deltavliegen (cat. 1) voor dames. 
Sander vertelt dat de CIVL al een paar jaar geen WK of EK voor dames heeft  georganiseerd. 
Dat is vreemd. Een apart klassement voor dames maken is vrij eenvoudig. Bovendien zijn we 
juist bezig met marketingcampagnes om nieuwe leden te werven en daarin is het werven van
dames een speerpunt. De wens is om het hoofdbestuur van de KNVvL een officiële brief te te
laten sturen naar de CIVL. Wij willen gewijzigd hebben dat er ook dames mee kunnen doen 
en wensen een reactie na de komende CIVL-vergadering. Sanne Both zit in de CIVL namens 
delta en schermvliegen.

8) Deltadagen 2022
Adrie vertelt dat de deltadagen door hem zijn voorbereid. Komend jaar zullen er naar 
verwachting meer mensen meehelpen en meedenken. Van 9 t/m 13 juni 2022 waren de 
deltadagen waarbij vrijdag, zaterdag en zondag  gevlogen kon worden, al heeft de wind 
beperkingen opgeleverd. Deze dagen kon gesleept worden met de DragonFly van Rinus in ‘t 
Groen en gelierd met de lier van “Plus 5” en “de Buizerd”.  Het was goed om te zien dat 
mensen zowel konden lieren als slepen en er is door de 40 deelnemers goed gevlogen. Het 
totaalbedrag zat nog onder het begrootte bedrag, de totale kosten voor de afdeling waren 
ongeveer €2600,-.
De tent is opgezet maar is slechts 1 keer gebruikt door de leden en is mogelijk in de toekomst
overbodig. Het is ook de vraag of een grote tent voordeel biedt boven een aantal kleine 
partytenten. De barbecue werd verplaatst naar de camping, hierdoor werd de tent ook 
minder gebruikt.
Sander geeft aan dat het goed zou zijn om er meer de uit te halen door de deltadagen en het 
NK-sleep te combineren . De wedstrijdpiloten zijn redelijk snel weg en dan kunnen daarna de
deelnemers van de deltadagen gebruik maken van het sleeptoestel. Adrie vraagt zich af of de
sportcommissie dat ziet zitten. Daarentegen is het wel goed dat piloten die niet deelnemen 
aan het NK ook kennis nemen van de wedstrijd. Adrie heeft de financiële afhandeling van het
NK slepen en de deltadagen eind september gereed. 8 tot 12 juni 2023 zullen de volgende 
deltadagen plaatsvinden.

9) Sportcommissie
Adrie en Egbert Cijsouw zitten nog in de sportcommissie. Er moeten nieuwe commissieleden 
komen, liefst uit de groep van wedstrijdpiloten. Sander wil liever niet volledig zitting hebben 
in de commissie maar kan vanaf de zijlijn meekijken. De vraag is of Martin van Helden 
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hieraan mogelijk wil bijdragen. Er waren veel vrijwilligers bij het EK. Bij het NK heeft Sander 
veel bijgedragen als vrijwilliger. De beloning hiervoor was een reep chocolade. Deze heeft 
Adrie alsnog uitgereikt aan Sander.

10) LIFT
Het is erg frustrerend dat er steeds niets van delta in LIFT staat. Het is de vraag of er 
mogelijkheden zijn om bv. het lidmaatschap te betalen voor schrijvers van artikelen. Wim zal 
piloten benaderen met de vraag of zij een stuk willen aanleveren voor LIFT. Wim zal hiervoor 
Maya benaderen. Frans en Adrie zijn al benaderd.

11) Rondvraag
- Adrie en Sander hebben niets voor de rondvraag. Wim vraagt aan Frans hoe het is gegaan 

met lesgeven afgelopen zomer. Frans heeft teveel cursussen moeten schrappen.
- Frans wil terugkomen op de actielijst. Hij heeft de functies van mensen bijgewerkt, maar 

weet niet precies wat van alle mensen op de lijst hun functie.
- Serge vraagt aan Frans of de laatste aanvraag voor een sleepaantekening is binnen 

gekomen en beantwoord. Dat is gedaan.
- Serge vraagt aan Frans of de examendatum van het KEI is aangepast en teruggekoppeld 

aan de piloot die dit heeft gemeld. Ook dat is al gedaan, evenals de inschrijving via het KEI.
- Serge benoemt dat de notulen van juni per abuis nog niet zijn rondgestuurd, deze volgen 

nog z.s.m.
- Verzoek van Serge om wat meer te reageren op mailtjes/vragen die worden rondgestuurd. 

Op dit moment is de respons wat beperkt omdat we allemaal erg druk zijn. Men belooft 
beterschap.
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